

## Chile Prayer Newsletter (week of 12/28/2025 – 1/3/2026)

- 1- Our annual summer youth retreat is taking place from 1/6-1/8/2026. Please pray for the final preparation. May God touch and guide the hearts of the speakers, worship and discussion leaders to be sensitive to the needs of the brothers and sisters. We rented a minibus to drive some brothers and sisters to the retreat center. Others are driving there on their own. Pray that God provides us with safe travels. Pray that God help us to not be distracted by our usual lives and business and focus on Him during this retreat. Pray that we learn to continue to grow our spiritual life together.
- 2- Please pray for the U.S. short term mission team coming from Brooklyn, NY to help with the retreat. They are starting to arrive on Jan 2nd. Pray for their safe travels and adjustment to the new environment. Pray that we serve together joyfully with one heart.
- 3- Praise God that we continue to work closely with the local Chilean church to develop our ministries. Our youth group did a song dedication during the recent combined Christmas Eve service. We are grateful for new opportunities for us to serve together! It has been very beneficial to have more Spanish speaking brothers and sisters to help minister and disciple our youths also. Pray that God continue to humble our hearts and serve each other in His love.

## 為智利教會禱告 (12/28/2025 – 1/3/2026)

1. 我們一年一度的夏季青年營將於 1 月 6 日至 8 日舉行。請為最後的籌備工作禱告。願神感動並引導講員、敬拜帶領者和小組討論帶領者的心，使他們能敏銳地體察弟兄姊妹的需要。我們租了一輛小巴接送部分弟兄姊妹前往營地，其他人則自行駕車前往。求神保守我們一路平安。祈求神幫助我們在營會期間不受日常生活和工作的干擾，專心仰望祂。祈求神幫助我們共同在屬靈生命上不斷成長。
2. 請為即將從紐約布魯克林前來協助舉辦青年營的短宣隊禱告。他們將於 1 月 2 日陸續抵達。請為他們的旅途平安和適應新環境禱告。也請禱告我們能夠同心合意、喜樂地一起服事神。
3. 感謝神，我們得以繼續與智利當地教會緊密合作，發展我們的事工。在最近的聯合平安夜崇拜中，我們的青年團契獻唱了一首歌。我們很感恩能有新的機會一起服事神！有更多講西班牙語的弟兄姊妹參與服事並教導我們的年輕人，這對我們來說非常有益。願神繼續使我們謙卑，並在祂的愛中彼此服事。